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  - Nisam čula da se otvara ova prodavnica ali mislim da je to dobro jer većina Starčevaca
kupuje robu u gradu. Mislim da bi nam bila potrebna jedna prodavnica zdrave hrane.  
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